
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
 

z tretieho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Reľove dňa 12.03.2019 

 

 

 František DUDŽÁK 
 starosta obce 



 -2- 

TRETIE ZASADNUTIE OZ V REĽOVE ZO DŇA 

 

11.03.2019 
 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Marek Bieľak, Jozef Brežina  

Zapisovateľ zápisnice: Mgr. Mária Rušinová 

 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia – Schválenie programu rokovania 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Návrh VZN o organizácií miestneho referenda 

5. Informácie starostu obce o činnosti OcÚ 

6. Diskusia 

7. Návrh na uznesenie 

8. Záver 

 

 

 

1. Na úvod starosta obce privítal prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva obce Reľov 

a hlavného kontrolóra obce Mgr. Máriu Rušinovú. Poslanci Mgr. Peter Štefaňák 

a poslankyňa Iveta Zajoncová sa ospravedlnili z dôvodu práceneschopnosti. Starosta obce 

dal návrh na schválenie programu rokovania tretieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

obce Reľov a za jeho schválenie dal hlasovať s týmto výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, 

proti 0, zdržal sa 0. 

 

2. Za zapisovateľa starosta navrhol Mgr. Máriu Rušinovú, za overovateľov navrhol 

poslancov Mareka Bieľaka a Jozefa Brežinu za čo dal následne hlasovať s týmto 

výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 
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3. V tomto bode starosta obce informoval o plnení uznesení z predchádzajúceho obecného 

zastupiteľstva s tým, že všetky úlohy z posledného obecného zastupiteľstva boli splnené. 

Starosta sa u poslanca Ondreja Kolodzeja informoval ohľadom vianočnej výzdoby. 

Poslanec podal informácie, že sa tejto problematike venoval, ale bližšie informácie 

poskytne neskôr. 

 

4. V tomto bode starosta obce predniesol návrh Všeobecného záväzného nariadenia č. 

01/2019 o organizácií miestneho referenda. Starosta obce vyzval prítomných, aby sa 

k tomuto návrhu vyjadrili. Žiaden z poslancov nemal proti tomuto návrhu pripomienky. 

Starosta obce dal za tento návrh hlasovať s týmto výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, 

proti 0, zdržal sa 0. 

 

5. V tomto bode starosta obce podal informácie o činnosti obecného úradu od posledného 

obecného zastupiteľstva. Starosta podal informácie o týchto skutočnostiach: 

 

a. Obec Reľov obdŕžala povolenie na výrub stromov od Okresného úradu 

v Kežmarku. Týka sa to stromov v okolí cintorína v miestnej časti Hágy. 

Stromy je potrebné vyrúbať v období od 13. do 30. marca 2019. Starosta týmto 

poveril poslanca Jozefa Brežinu. 

b. Predložil Komisií pre nezlučiteľnosť funkcií  Oznámenie o majetkových 

pomeroch starostu. 

c. Uskutočnilo sa stretnutie Regionálneho združenia podtatranských obcí. Na 

tomto stretnutí sa konali voľby, kde za predsedu bol opätovne zvolený pán 

JUDr. Štefan Bieľak. V rade tohto združenia bude mať svoje zastúpenie aj 

Zamagurie a to primátora zo Spišskej Starej Vsi, pána Ing. Jána Kurňavu. 

d. Chystá sa novelizácia zákonov. Je pripravený zákon o niektorých 

pozemkových úpravách a s tým súvisiaci harmonogram sceľovania pozemkov. 

Zmenil sa zákon o pohrebníctve – vypadol paragraf o ochrannom pásme, 

z toho vyplýva, že obce si budú môcť určiť, koľko metrov od pohrebiska môžu 

byť zastavané budovy. Zmenil sa zákon o odpadoch, v tejto súvislosti bola 

aktualizovaná tabuľka na zber separovaného odpadu. Naša obec má pomer 

komunálneho odpadu voči separovanému odpadu viac ako 50%, z toho 

vyplýva, že za tonu odpadu nám bude fakturované 6,--€, z toho vyplýva, že 

nebolo nutné upravovať cenu lístka pre obyvateľov. 
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6. V tomto bode hlavný kontrolór obce predniesol Správu o plnení rozpočtu za január až 

marec 2019 a plán činnosti na II. Q 2019. Prítomní vzali túto správu na vedomie. 

 

7. Do diskusie sa prihlásil poslanec Jozef Brežina a informoval sa o možnosti vybudovania 

multifunkčného ihriska. Podľa jeho informácií sú vyhlásené výzvy na vybudovanie týchto 

ihrísk s podporou Európskej únie. Poslanci poverili starostu s úkonmi týkajúcimi sa tejto 

záležitosti. Do diskusie sa prihlásil aj poslanec Marek Bieľak a informoval o probléme 

vybavenia povolenia STK na repasované hasičské autá. Požiadal starostu, či by bolo 

možné zaslať petíciu na ministerstvo, aby tieto autá boli vylúčené od vybavenia povolenia 

STK. Starosta vzal túto skutočnosť na vedomie a prisľúbil podniknúť patričné kroky. Do 

diskusie sa ešte prihlásil poslanec Jozef Brežina so žiadosťou vyhotovenia poklopu na 

čističku odpadových vôd pri ihrisku v miestnej časti Hágy. Starosta to vzal na vedomie 

a prisľúbil podniknúť kroky na zhotovenie tohto poklopu. 

 

8. Starosta obce dal návrh na prerokovanie používania súkromného vozidla na služobné 

účely. Poslanci sa zhodli na tom, aby starosta mohol používať súkromné vozidlo na 

služobné účely. Preto dal starosta návrh na schválenie s týmto výsledkom: za hlasovali 3 

poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 

 

9. V tomto bode zapisovateľ zápisnice z tretieho zasadnutia zastupiteľstva obce prečítal 

návrh na uznesenie a následne starosta obce dal o ňom hlasovať s týmto výsledkom: za 

hlasovali 3 poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 

 

10. Na záver starosta obce poďakoval poslancom za účasť na tomto zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva a následne tretie zastupiteľstvo obce Reľov ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

V Reľove dňa, 12.03.2019 
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Zápisnicu spracoval: .......................................... 

 Mgr. Mária Rušinová 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: .......................................... .......................................... 

 Marek Bieľak Jozef Brežina 


